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             W odpowiedzi na Pana zapytanie z dnia  11 marca 2019 r. dotyczące złego stanu nawierzchni

na ulicy Reja uprzejmie informuję, że wykonanie remontu kapitalnego drogi przy ul. Reja jest zasadne

ze  względu  na  jej  zły  stan  techniczny.  Ze  względu  na  brak  zaplanowanych  na  ten  cel  środków

finansowych,  powyższe  prace  mogłyby  zostać  wykonane w przypadku  uzyskania  oszczędności  z

pozostałych tegorocznych zadań inwestycyjnych. 

Jeżeli nie uda się zrealizować w bieżącym roku w/w zadania, to zostanie ono umieszczone w

propozycjach do planu budżetu na rok 2020. 

        Burmistrz

mgr Zbigniew Szaleniec
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